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Svar på interpellation 2008:53 från Abebe Hailu (s) om vårdnadsbidrag 

 

 

Jag vill ge följande svar på de frågor som ställts till mig av Abebe Hailu (s) om vårdnadsbidraget. 

 

 

1. Hur många i Stockholms stad har sökt och fått beviljat vårdnadsbidrag? 

 

Från införandet av vårdnadsbidraget fram till den 5 december 2008, då den senaste avstämningen 

gjordes, hade 706 personer beviljats vårdnadsbidrag i Stockholms stad. 

 

2. Hur många av dem som har fått vårdnadsbidrag är kvinnor respektive män? 

 

Stockholms stad har ingen uppgift angående detta. Det finns så här långt inte något system för 

hanteringen av vårdnadsbidraget. 

 

3. Hur många beviljade ansökningar är det i respektive stadsdel i staden? 

 

Antalet beviljade ansökningar är fördelade på följande sätt: 

 

 
Beviljade 

ansökningar 

Rinkeby-Kista 82 

Spånga-Tensta 62 

Hässelby-Vällingby 75 

Bromma 44 

Kungsholmen 46 

Norrmalm 43 

Östermalm 32 

Södermalm 67 

Enskede-Årsta-Vantör 69 

Skarpnäck 24 

Farsta 58 

Älvsjö 17 

Hägersten-Liljeholmen 42 

Skärholmen 45 

Totalt 706 

 

 

4. Hur mycket beräknas vårdnadsbidraget kosta staden under 2008 respektive 2009? 

 

I samband med bokslutet för 2008 har stadsdelsnämnderna fakturerat stadsledningskontoret för 

sammanlagt 5,3 mnkr för utbetalningar av vårdnadsbidraget. 
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Eftersom vårdnadsbidraget nyligen införts är det svårt att bedöma hur mycket det kommer att 

kosta under 2009. Under november och december 2008 betalades 1,3 mnkr ut per månad. En 

beräkning utifrån detta skulle innebära att kostnaden för vårdnadsbidraget under 2009 skulle bli 

15,6 mnkr.  

 

 

Stockholm den 19 januari 2009  

 

Sten Nordin (m) 

Finansborgarråd 

 


